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ΘΕΜΑ: «Ζητούν θεσμοθέτηση κινήτρων οι Εθνοφύλακες της Καλύμνου»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα  με  ενημέρωση  από  Εθνοφύλακες  της  Καλύμνου,  στα  πλαίσια  της
αναβάθμισης της Εθνοφυλακής στην πατρίδα μας, θεωρούν οι ως άνω ότι μια σειρά
από θεσμοθετημένα κίνητρα από το αρμόδιο Υπουργείο υπέρ των Εθνοφυλάκων θα
βελτίωναν τη συμμετοχή των εν λόγω στις απαραίτητες εκπαιδεύσεις και δράσεις που
παίρνουν μέρος. Μας μετέφεραν οι ως άνω τις προτάσεις τους, που είναι οι εξής: α) την
προαγωγή των ικανών Εθνοφυλάκων μέσα από την εκπαίδευσή τους, όπως γίνεται με
τους  Έφεδρους  Αξιωματικούς,  β) την  τακτική  πρόσκληση  για  εκπαιδεύσεις  των
Εθνοφυλάκων με Φύλλο Ατομικής Παρουσίας («Φ.Α.Π.»),  γ) την ιατρική κάλυψη των
Εθνοφυλάκων και των οικογενειών τους σε όλα τα Στρατιωτικά Νοσοκομεία της χώρας,
δ) την ένταξη των γυναικών στην Εθνοφυλακή σε θέσεις όπου να μπορεί η παρουσία
τους  να  αποδεσμεύσει  άντρες,  όπως  νοσοκόμες,  μαγείρισσες  και  γραφείς,  ε) την
κάλυψη  μέρους  των  εισιτηρίων  για  τις  μετακινήσεις  των  εθνοφυλάκων  με  πλοία,
αεροπλάνα  και  σιδηρόδρομο,  στ)  την  χορήγηση  εξοπλισμού  (ιματισμού,  μέσα
επικοινωνίας, μέσα νυχτερινής στόχευσης και ελέγχου) και απαραίτητο εξοπλισμό από
τις  στρατιωτικές  υπηρεσίες,  ζ) την  φοροαπαλλαγή  ενός  ορισμένου  ποσού  για  την
κάλυψη εξόδων υπέρ της Εθνοφυλακής.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να ικανοποιήσετε τα παραπάνω αιτήματα των Εθνοφυλάκων της Καλύμνου,
στα πλαίσια της ανάγκης αναβάθμισης της Εθνοφυλακής στην πατρίδα μας;
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